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در نشست هم اندیشی فعالان اقتصادی و 
مدیران بانک ها مطرح شد

پول مردم با مدیریت بانک ها در 
بخش تولید سرمایه گذاری شود
2

احمدی نژاد از نامزدی تصدی 
شهرداری کرج انصراف داد

3

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز خبر داد

کشف سه میلیارد تومان 
لوازم یدکی خودروی احتکار شده

2

استاندار البرز:
البرز در حوزه مراکز علم 

و فناوری و استارت آپ ها 
در جایگاه سوم کشور است

عضو فراکسیون زنان مجلس خبر داد2

 ازدواج دختران زیر ۱3 سال ممنوع می شود

شورای شهر با استفاده »فاینانس«
 برای تکمیل خط 2 پروژه مترو کرج موافقت کرد

پول چینی در قطار شهری
جمشیدی: بردن استرالیا سخت 

است اما غیر ممکن نیست

با طلای آسیایی راه 
بزرگان را ادامه می دهیم 

4

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
4

 بزرگنمایی های کاذب حریفان 

 چشم در چشم حریفان آسیایی 

اینترنت فقط
شماره تماس:    ۷44۹۶ ۰2۱    -    3۵۶۹ ۰2۶

هفته  یک  حدود 
برتر  لیگ  آغاز  تا 
به  موسوم  اسپانیا 
مانده  باقی  »لالیگا« 
تمامی  و  است 
تکاپوی  در  ها  تیم 
با  بازیکنان  جذب 
بستن  برای  کیفیت 
قدرتمند  تیم  یک 
هستند. طبق روال هر سال اما، ماجرا برای دو تا 
از قطب های فوتبال دنیا یعنی »رئال مادرید« و 
»بارسلونا« خیلی جدی تر و پر سر و صدا دنبال می 
شود چرا که آن ها علاوه بر مدعی بودن در لیگ 
داخلی، دورخیزی نیز برای فتح »جام باشگاه های 
اروپا« دارند تا در آن تورنمنت بزرگ هم بتوانند 
رضایت حداکثری هوادارانشان را کسب کنند و 
عملکرد خوبی از خود بر جای بگذارند. اتفاقی که 
چند سالی است به طور مداوم برای رئال مادرید 
می افتد و دستان کاتالان ها از فتح اروپا کوتاه 

مانده است.
امسال اما به طرز شگفت انگیزی اتفاقات در فصل 
نقل و انتقالات برای رئال مادرید و بارسلونا معکوس 
شده است. مادریدی ها که از زمان حضور »فلورنتینو 
پرز« در رئال همواره متهم به جذب ستاره های 
گران قیمت و بی توجهی به آکادمی هایشان بودند، 
این بار اما همه را با سیاست های نقل و انتقالاتی 
شان انگشت به دهان گذاشتند. یکی از عادت های 
همیشگی رئال مادرید بعد از هر جام جهانی، خرید 
ستاره های آن دوره با قیمت های نجومی بود. اتفاقی 
که تا به اینجا آن طور که از آن ها انتظار می رود 
از  تمام شایعات، خبری  با وجود  و  است  نیفتاده 

کهکشانی شدن ستاره هایی مثل »نیمار جونیور«، 
»کیلیان امباپه«، »ادن هازارد« و حتی »هری کین« 
نیست و مادریدی ها از سفره جام جهانی تنها »تیبو 
به  اول  تراز  بان  دروازه  یک  عنوان  به  را  کورتوا« 

خدمت گرفتند.
رئال مادرید، نه تنها حتی نزدیک به خریدن هیچ 
جدایی  از  بعد  بلکه  نیست،  هم  نام  این  از  یک 
»کریستیانو رونالدو«، حالا خبر ها حکایت از آن 
دارد که مادریدی ها چیزی تا از دست دادن بهترین 
بازیکن جام جهانی 2018 یعنی »لوکا مودریچ« نیز 
فاصله ندارند و ظاهرا اگر پرز موفق به جلب رضایت 
»لوکیتا« نشود، باید مودریچ را نیز مانند »کریستیانو 
رونالدو« در سری آ و با لباس »اینترمیلان« تماشا 
کنیم. اتفاقی که اگر رخ دهد، عملکرد دو فصل اخیر 
پرز در نقل و انتقالات بیش از پیش مورد هجمه 
ذره  زیر  تیم  و عملکرد  گیرد  قرار می  ها  رسانه 
بین و انتقاد دو چندان خواهد بود که این مساله 
مانند شمشیر دو لبه عمل خواهد کرد ؛ یا تیم را به 
حاشیه می برد و یا انگیزه خودنمایی بازیکنان تیم 

را نجات می دهد.
در آن سوی نبرد و در خاکریز آبی اناری ها اما همه 
چیز کاملا رویایی و بی نقص پیش می رود و کاتالان 
ها فصل شلوغی را در نقل و انتقالات سپری می 
کنند. اتفاقی که شاید هواداران بارسا سال های سال 
منتظر آن بودند و از مدیران شان فعالیت تاثیرگذار 
در نقل و انتقالات را خواستار بودند. و چه زمانی 
از حالا بهتر؟ مدیران بارسا با عملکرد هوشمندانه 
خود موفق شدند با یک تیر چند نشان را بزنند. 
اول اینکه، شکافی اجتناب ناپذیر میان »لاماسیا« و 
بزرگسالان بارسلونا ایجاد شده است و هیچکدام به 
خوبی گذشته مکمل یکدیگر نیستند. مدیران بارسا 

در این پنجره و پنجره گذشته نقل و انتقالاتی موفق 
به جذب »مالکوم«، »آرتور ملو« و »لنگلت« و البته 
»عثمان دمبله« شدند که همگی کمتر از 23 سال 
سن دارند و بی تردید آینده بسیار درخشانی در 

انتظار آن ها خواهد بود.
و  نقل  بمب  آتیه،  خوش  جوانان  این  بر  علاوه 
بر دل هواداران  بزرگی  داغ  بارسلونا که  انتقالاتی 
»آرتور  انتقال  تردید  بی  مادرید« گذاشت،  »رئال 
ویدال« از بایرن مونیخ به نیوکمپ بود که با اضافه 
شدن او، ترکیب بارسلونا حالا وحشتناک تر از قبل 
شده است. درست است که آن ها نسبت به فصل 
گذشته »اینیستا«، »یری مینا«، »آندره گومز« و 
»پائولینیو« را از دست داده اند، اما ورودی های با 
کیفیت جذب شده باعث خواهد شد لحظه ای جای 

خالی شان احساس نشود.
پیش بینی ها با توجه به روند نقل و انتقالات حاکی 
از قهرمانی دوباره »بارسلونا« در لالیگا دارد و خیلی ها 
حتی شانس »اتلتیکو مادرید« سیمئونه را با توجه به 
خرید »لمار« و حفظ بازیکنان اصلی اش، بیشتر از رئال 
مادرید می دانند. باید دید واقعا چه در سر سران لوس 
بلانکوس می گذرد؟ به فکر ساخت آینده با جوانانی 
مثل »وینسینوس« و »آسنسیو« و »سبایوس« اند یا 
برای هواداران سورپرایز هایی خواهند داشت؟ همه 

چیز به زودی مشخص خواهد شد.

برگ تازه ای از دفتر فوتبال اسپانیا

روزهای شلوغ کاتالونیا

مهدی تیموری

تماشاگران  درگیری 
تیم تراکتورسازی تبریز 
انتظامی  مأمورین  با 
ورزشگاه  در  مستقر 
تخریب  و  آزادی 
تاسیسات  از  بخشی 
این  ورزشگاه  آن 
روزها نقل محافل خبری است. درگیری هواداران 
استقلال خوزستان با دوستداران تیم پرسپولیس در 
اهواز نیز شرایطی مشابه اتفاقات دیدار استقلال و 

تراکتورسازی تبریز داشت.
طبق معمول در پی بروز این گونه حوادث شاهد 
مطالب مختلف  و درج  مقامات مسئول  اظهارات 
تحت عنوان »تماشاگرنماها« هستیم که معمولا 
تماشاگران  هم  آن  و  دارد  اصلی  مقصر  یک  هم 
پرسد  نمی  خود  از  هم  کمی  و  هستند  فوتبال 
که چرا و چگونه چنین اتفاقی افتاده؛ آیا همیشه 
باید تماشاگران را مقصر معرفی کرد؟ یا در رفتار 
انتظامی  نیروهای  و  مسابقات  برگزاری  مسئولان 
نسبت به تماشاگران چه هنگام ورود به ورزشگاه و 
چه هنگام برگزاری مسابقه هیچ گونه ایرادی وجود 
ندارد و همه چیز بر وفق مراد و مانند گل و بلبل 
است. تنها عده ای تماشاگرنما و بدون هیچگونه 
محرک اخلاقی و رفتاری از سوی مسئولان برگزاری 
به  دست  محیطی  عادت  یک  واسطه  به  تنها  و 
فحاشی زده و علاوه بر درگیری با مسئولان انتظامی 
نسبت به تخریب تجهیزات ورزشگاه آزادی )بیت 

المال( اقدام کرده اند؟!
کافی است کلاه خودمان را قاضی کنیم و به مرور 
اتفاقاتی که در حین بازی و پیش از آغاز آن برای 

داده  سپس  بپردازیم.  خورد  می  رقم  تماشاگران 
های خود را در اختیار جامعه شناسان غیر مغرض 

بگذاریم و نظر آن ها را جویا شویم.
خودمان را جای یک تماشاگری که از راه دور به 
ورزشگاه آزادی می آید بگذاریم. ایجاد موانع ترافیکی 
پرتعداد از سوی ماموران و ترافیک حاصل از آن که 
هرکسی  رفتاری  تعادل  خوردن  برهم  برای  خود 
کافی است! سپس مجبور کردن تماشاگران به پارک 
خودرو در کیلومترها عقب تر از ورزشگاه آن هم در 
شرایط غیر ایمنی که معلوم نیست تماشاگر مورد 
اشاره در بازگشت آیا خودروی خود را سالم می یابد 

یا خیر...؟
شرایط  در  هم  آن  طولانی  روی  پیاده  سپس 
غیرمتعارف مانند هل دادن و لگد کردن و فریادهای 
گوش خراش و باز هم موانع ایجاد شده از این قبیل 
از سوی ماموران در ورزشگاه و صف های طولانی 
و طاقت فرسا برای خرید بلیت، عبور از لاین های 
ورودی رفتن به سمت جایگاه مورد نظر پیدا نکردن 
جا بر روی سکوها و مشکلاتی از قبیل تنها برای 

مشاهده یک بازی از استادیوم است.
حتی با وجود در دست داشتن بلیت vip ساعت ها 
قبل از بازی از ورود شما جلوگیری می کنند، که 
این برخورد توهین آمیز عوامل اجرائی و صدها اگر 
و اما ی دیگر که هرکدام برای متشنج کردن شرایط 

روحی تماشاگران کافیست. 
در این شرایط است که توقع داریم پس از این همه 
ناملایمتی ها تماشاگران که )رباط هم نیستند( آرام 
و آهسته و بدون هیچ سر و صدایی بر صندلی یا 
روی سکوی سیمانی نشسته و بدون ابراز احساسات 
فقط و فقط بازی را تماشا کند و در پایان هم به 

همین شکل ورزشگاه را ترک کنند؟
برای یک لحظه هم که شده جای خودمان را با 
بر  همه مشکلات  با  آیا  کنیم،  تماشاگران عوض 
شمرده می توانیم باز هم رفتار خود را کنترل کرده 
و مانند بچه های سربه زیر همان کاری را کنیم که 

مجریان از ما توقع دارند.
وقتی می خواهیم از در و دیوار ورزشگاه پول در 
بیاوریم و اصلا به فکر رفاه و آسایش تماشاگران 
نیستیم باید منتظر طغیان ناخواسته تماشاگران 

هم باشیم.
مگر غیر از این است که سال های دور به هنگام 
ورزشگاه  این  ظرفیت  آزادی  ورزشگاه  احداث 
100 هزار نفری بود و به همین تعداد هم بلیت 
به تماشاگران فروخته می شد؟ چرا در آن ایام 
مشکل پارکینگ و مشکل خرید بلیت و مشکل 
ورود به ورزشگاه و استقرار در مکان های تعیین 

شده نبود؟
بسیار  مشکلات  و  لنگد  می  کار  جای  یک  پس 
کنونی حاصل برنامه ریزی های اشتباه است. که 
برای راحتی خودمان محدودیت های بسیار زیادی 
را برای تماشاگران قائل می شویم و درجه رفتاری 
آنها را تا حد جوش بالا می آوریم. برای مثال آیا 
مشکلات زیرساختی کنونی ورزشگاه آزادی به خاطر 

تغییر کاربری های بی حساب در گذشته است؟
از اینکه یکسری تماشاگر و تماشاگرنما هم در این 
ماجرا نقش دارند را می توان قبول کرد اما باید توجه 

داشته باشیم که اصل بر برائت است.
حل مشکلات در این امر کمک در فرهنگ سازی 
سازمان  فوتبال،  فدراسیون  ورزش،  وزارت  توسط 

لیگ و سایر متولیان را می طلبد.
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مهرداد تیموری

از ماست که بر ماست...

فرهنگ، فرهنگ و باز هم »فَرهَنگ«!



2
شماره 89 - پنج شنبه 25 مرداد 1397 

خبر

استاندار البرز:

البرز در حوزه مراکز علم و فناوری 
و استارت آپ ها در جایگاه سوم 

کشور است
نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: ما به دنبال اقدام برای 
بهبود شرایط جوانان در حوزه های مختلف هستیم، چراکه بر این 
باوریم شعار و سخنرانی صرف، جایگاهی ندارد و باید با جوانان 

به دوراز سیاسی کاری، صادقانه برخورد کنیم.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی استانداری البرز؛ 
محمدعلی نجفی در جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان که 
در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد با اشاره به اینکه در 
این ستاد به بخش های مختلفی مرتبط با حوزه جوانان پرداخته 
می شود، افزود: یکی از اهم مباحث، اشتغال جوانان است که در این 
راستا با جدیت درصدد گسترش و توسعه استارت آپ ها در استان 

البرز به عنوان قطب علم و فناوری کشور هستیم.
وی ادامه داد: شرکت های دانش بنیان در استان البرز به اهمیت 
و  هستند  توسعه  و  رشد  حال  در  سرعت  با  و  برده  پی  خود 
اکنون از مقام چهاردهم اوایل سال گذشته به رتبه سوم کشور 

دست یافته ایم.
نجفی با اشاره به اینکه استارت آپ ها در استان پویا و فعال 
هستند، گفت: البرز در این بخش بسیار جدی و فعال ظاهرشده 
و مورد توجهات ملی قرارگرفته است و این امر از 6 بار حضور 
رسمی معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری ظرف 6 ماه در 

استان مشهود است.
دستاوردهای  و  اقدامات  از  اطلاع رسانی  لزوم  به  اشاره  با  وی 
نظام، افزود: بر این اساس به طور مثال حدود هزار میلیارد تومان 
سرمایه گذاری در زیرساخت های ارتباطی استان البرز در دولت 
تدبیر و امید صورت گرفته که آگاهی از این مطلب برای مردم 

با اهمیت است.
استاندار البرز اضافه کرد: خانه استارت آپ در استان بستر بسیار 
خوبی را برای جوانان استان فراهم کرده که باید این فرصت را مغتنم 

دانست و از آن بیشترین بهره برداری را در ایجاد اشتغال داشت.
وی گفت: اقدام و عمل در حوزه جوانان منوط به برگزاری جلسات 
نیست بلکه باید از هر فرصتی در راستای ساماندهی امور جوانان 

استفاده برد.
بهبود  برای  برنامه ها  اعمال  و  اقدام  دنبال  به  ما  افزود:  نجفی 
شرایط جوانان در حوزه های مختلف هستیم، چراکه بر این باوریم 
شعار و سخنرانی صرف، جایگاهی ندارد و باید با جوانان به دوراز 

سیاسی کاری، صادقانه برخورد کنیم.
وی خاطرنشان کرد: اداره این قبیل جلسات باید به جوانان سپرده 
شود و از حضور جوانان صاحب فکر و اندیشه در نشست ها استقبال 

می کنیم.

بازدید رئیس کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس از غرفه فن 

بازار استان البرز
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 

اسلامی از غرفه فن بازار استان البرز بازدید کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومي شرکت شهرک های 
صنعتي استان البرز علاءالدین بروجردی و هیئت همراه با حضور 
در بزرگ ترین نمایشگاه توانمندی های صنایع کوچک کشور که 
در مصلاي امام خمیني )ره ( در حال برگزاري است از غرفه های 

حاضر در نمایشگاه بازدید به عمل آوردند.
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی در ادامه بازدید خود از نمایشگاه با حضور در غرفه فن 
بازار استان البرز با مسئولان غرفه دیدار و بر لزوم ایجاد مکانیسم 
اطلاع رسانی صحیح، همچنین مشاوره ساختارمند و ایجاد بستري 
براي استانداردسازی مبادلات که توسط فن بازارها ایفا می شود، 

تأکید کرد.

کنفرانس یک روزه گزارش موردی 
بالینی و تازه های روان پزشکی

اولین کنفرانس یک روزه گزارش های موردی بالینی و تازه های 
بار در  اولین  برای  نوروسایکیاتری  و  روانشناسی  و  روان پزشکی 

کشور برگزار شد. 
گزارش های  کنفرانس یک روزه  اولین  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
و  روانشناسی  و  روان پزشکی  تازه های  و  بالینی  موردی 
نوروسایکیاتری  برای اولین بار در کشور در تاریخ 18مردادماه  
1397 با همکاری معاونت تحقیقات و فناوری و گروه روان پزشکی 

دانشگاه علوم پزشکی البرز در محل سالن ابن سینا برگزار شد.
 این کنفرانس در سه پنل روانپزشکی، روانشناسی و روان پرستاری 
و  روانپزشکی  های  تازه  و  موردی  های  گزارش  موضوعات  با 

رواشناسی و نوروسایکیاتری برگزار شد.
در این مراسم ابتدا دکتر درفشی، رئیس دانشگاه در خصوص ارتقای 
سلامت روان و نیاز مبرم کشور به برگزاری این قبیل سمینارها و 

همچنین شرایط روانپزشکی استان البرز به ایراد سخن پرداخت.
همچنین دکتر نوری سپهر معاون محترم تحقیقات و فناوری 
دانشگاه علوم پزشکی البرز و دکتر واعظی معاون محترم درمان 
در خصوص سلامت روان و روانپزشکی استان نیز سخنرانی کردند. 
در ادامه دکتر ابهری عضو هیئت علمی دانشگاه علون پزشکی 
علوم  دانشگاه  پژوهشی  محترم  معاونت  ملکوتی  دکتر  تهران، 
پزشکی ایران و دکتر حاجیان مدیر محترم گروه روانپزشکی البرز 
در خصوص اهمیت پژوهش و آموزش و مشکلات سلامت روان در 

کشور سخنانی ارائه کردند.

اخبار خبر

دبیر کل اتاق بازرگانی البرز از »کم توجهی 
بانک ها جهت سرمایه گذاری پول مردم در 
برنامه ریزی  بدون  ، »کاهش  تولید«  بخش 
سود بانکی« و »انحراف وجوه مردم از بانک ها 
به سمت بازار دلالی« به عنوان سه مشکل حاد 

اقتصادی نام برد.
 به گزارش  دنیای هوادار؛ به نقل از روابط 
عمومی اتاق بازرگانی البرز، مسعود قاسمی در 
نشست هم اندیشی فعالان اقتصادی و مدیران 
بانک ها گفت: البته با هماهنگی و همراهی در 
حد انتظار دولت و بخش خصوصی بستر برای 

رفع این مشکلات حاد فراهم خواهد شد.
اسفبار    وضعیت  از  رهایی  برای  افزود:  وی 
به ویژه در بازار »ارز«، »طلا« و »مواد اولیه 
با  بانک ها  است  ضروری  تولید«،  بخش 
سرمایه گذاری در بخش تولید، پول های مردم 
را در مسیر رونق اقتصاد کشور هدایت کنند.

مردم  وجوه  درصورتی که  کرد:  تصریح  وی 
تولیدی  بخش های  در  بانک ها  توسط 
کشور  اقتصاد  نه تنها  شود  سرمایه گذاری 
به سوی توسعه اقتصادی هدایت خواهد شد ، 
بلکه مردم نیز که پول هایشان را در بانک ها 
عادلانه  و  مکفی  سود  از  کرده اند  پس انداز 
برخوردار شده و به این وسیله در بخش تولید 

کشور مشارکت داده می شوند.
وی افزود: بدین ترتیب هزاران میلیارد وجوه 
مردم که اکنون در بازار دلالی و واسطه گری 
منحرف شده است، دگربار به بانک ها واریز و 
درراه سرمایه گذاری در بخش تولید و صادرات 

کشور هدایت خواهد شد.
دبیر کل اتاق بازرگانی البرز گفت: هم زمان 
با اجرای سیاست کاهش سود بانکی، اتاق 
بازرگانی البرز هشدار داده بود که با کاهش 
مدیریت  برنامه  داشتن  بدون  بانکی  سود 
مناسب و هدایت  پول های خارج شده از نظام 
بانکی نه تنها پول های مردم وارد چرخه تولید 
نمی شود، بلکه بازار دلالی و واسطه گری را داغ 
خواهد کرد و متأسفانه پس از گذشت حدود 
نامیمون  اتفاق  این  شاهد  دقیقا  سال  یک 

شدیم.
مسعود قاسمی افزود: البته اگر تصور کنیم 
پول های پس انداز شده در بانک ها می تواند 
مستقیم وارد چرخه تولید شود، این تصور 

اشتباه است؛ چراکه تحقق این مهم نیازمند 
همکاری مشترک بانک ها و بخش خصوصی 
و  مناسب  راهکارهای  به  دستیابی  برای 

قابل اجرا  است.
وی اظهار کرد: در جهان امروز »بورس« نقش 
مهمي در سرمایه های سرگردان بارز اقتصادی 
کشورها دارد و این سرمایه های مردمی در 
نهایت  توسط بورس راهی صنعت و تولید 

می شود .
وی افزود: البته در کشور ما »بورس« آن طور 
که باید موفق عمل نکرده است ، لذا در ایران 
بانک ها بهترین مکان براي جمع شدن پول 
 ، است  مردمی  از پس اندازهای  و حمایت 
مشروط بر آنکه با یک برنامه ریزی مناسب ، 
بانک ها با ایفای نقش مدیریت تولید کشور، 
به سمت سرمایه گذاری غیرمستقیم مردم 

در بخش تولید هدایت شوند.
دبیر انجمن نساجی البرز نیز در این نشست 
طی سخنانی درخواست معرفی بسته های 
حمایتي  بانک ها به صنعتگران را ضروری 
دانست و توصیه کرد بانک ها در این زمینه 

اقدام نمایند.
کنونی  وضعیت  در  ظاهراً  گفت:  بیگ  آقا 
اقتصاد حاکم بر جامعه ،  بانک ها از ارائه 
سرویس و خدمات مناسب به بخش تولید و 

صنعت عقب مانده اند.

و  طبیعی  دست اندازهای  افزود:  وي 
و  ارز  بازار  وضعیت  مسیر  در  غیرطبیعی 
روند دریافت تسهیلات کند  شده است و 
به همین جهت متأسفانه هفته گذشته یک 
واحد نساجي استان تعطیل شد و 29 کارگر 

این واحد بیکار شدند.
سخنران دیگر این نشست معاون ارزي بانک 
سپه بود که طی سخنانی به انبوه مشکلات 
ناشی از عدم ثبات در سیاست های ارزی و 

اتلاف وقت مشتریان اشاره کرد.
گفت:  صفوی  شاهزاده  السادات  فاطمه 
عدم ثبات در بازار ارز باعث شده مشتریان 
بانک ها بعضاً پس از ثبت سفارش برای یک 
گروه کالایی ، به دلیل تغییراتی که در این 
بعد   روز  دو  یکی   ، می شود  ایجاد  زمینه 
مجدداً برای ویرایش ثبت سفارش هایشان 
این گونه  افزود:  وی   می کنند.   مراجعه 
تغییرات زمان بر است و گهگاه  دو هفته 
ثبت  بتوانیم  تا  ماه طول می کشد  تا یک 
تخصیص  مشتري  یک  براي  را  سفارش 

دهیم.
وی از عدم هماهنگي بین ادارات مختلف 
از  دیگر  یکی  به عنوان  مرکزي  بانک  با  
چالش های پیش رو نام برد و اضافه کرد: 
این مشکل نیز باعث زمان بر ، اتلاف وقت و 

بلاتکلیفی مشتریان بانک ها می شود.

   معاونت ارزي بانک کشاورزي البرز نیز 
برای  برنامه ریزی  نشست ضرورت  این  در 
بانکی  به نظام  مردم  کامل  اعتماد  کسب 
در  شاید  گفت:  و  قرارداد  تأکید  مورد  را 
بروز مشکلات تقصیر ما بانکی ها باشد که 
نتوانسته ایم آن طور که باید از عملکردمان 

دفاع کنیم .
با اظهار این مطلب که  حمیدرضا سعراج 
با روند افزایش نرخ ارز  اعتماد به سیستم 
بانکي ضعیف شده است گفت:  با راه اندازی 
سامانه نیما بخشي از وظایف بانک ها  به  
گفت:  .وی  است  شده  محول  صرافی ها 
امیدواریم برنامه ریزی و نظارت ها  در بحث 
نرخ ارز دولتی به نحوی عملیاتی شود تا 
و  زد  شاهد  گذشته  همانند  ازاین پس 

بندهای برخی صرافی ها نباشیم.
دیگر  سخنران  استان  تجارت  بانک  مدیر 
نشست بود که به تجربه تحریم های گذشته 
اشاره داشت و گفت:  هر چه تحریم ها شدت 
بانکی سخت تر  سیستم  در  ما  کار  بگیرد 

خواهد شد.
 علی رستمی افزود: در دوره قبل تحریم ها 
ما  با  هند  حدودی  تا  و  چین  کشورهای 
همکاري داشتند که امیدواریم در این دوره 
از تحریم ها نیز این کشورها به همکاری با 

ایران ادامه دهند.

در نشست هم اندیشی فعالان اقتصادی و مدیران بانک ها مطرح شد

پول مردم با مدیریت بانک ها در بخش تولید سرمایه گذاری شود

کشف سه میلیارد تومان لوازم یدکی 
خودروی احتکار شده در البرز

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز از کشف سه میلیارد تومان 
لوازم یدکی خودروی احتکار شده در استان البرز خبر داد.

کالا  احتکار  انبار  چهار  کشف  به  اشاره  با  مختاری  علی اکبر 
در استان، اظهار کرد: در یکی از این انبارها سه میلیارد تومان 
لوازم یدکی خودرو شامل محصولات یکی از شرکت های بزرگ 

خودروسازی داخل کشور کشف شده است.
وی با بیان اینکه انبار احتکار لوازم  یدکی خودرو در محدوده 
چهارباغ شهرستان ساوجبلاغ واقع است، افزود: شخص متخلف 
دارای نمایندگی فروش در شهر ارومیه است، این انبار پلمپ شده 

تا تکلیف پرونده آن مشخص شود.

کشف انبار احتکار لوازم خانگی در کرج
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز با اشاره به اینکه درمجموع 
وسعت فضای فیزیکی سه انبار دیگر برابر 22 هزار مترمربع است، 
گفت: این انبارها به تفکیک متراژهایی برابر 12، 8 و 2هزار متری 
دارند که دو مورد آن در شهرک صنعتی بهارستان و یک مورد هم 

در منطقه کمالشهر واقع است.
مختاری با تأکید بر اینکه دریکی از انبارها انواع لوازم خانگی یک 
برند آلمانی کشف شده است، گفت: طبق بررسی های انجام شده 
از نمایندگی فروش این برند در کرج، طی هفته های اخیر تنها 
دو محصول چای ساز و قهوه ساز در اختیار نمایندگان فروش 
قرارگرفته درحالی که بیش از 21 میلیارد و 300 میلیون تومان 

لوازم خانگی در این انبار احتکار شده بود.
وی با اشاره به کشف یک میلیون و 600 هزار شامپو و یک میلیون 
200 هزار پوشاک بچه از دو انبار دیگر اشاره کرد و گفت: 121 

هزار عدد خمیردندان نیز از این انبارها کشف شده است.

خرید با ارز سه هزارتومانی فروش با نرخ آزاد
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز تأکید کرد: بخشی از این 
کالاها توسط متهم پرونده در سال گذشته با ارز سه هزار و 800 
تومانی وارد کشور شده بود اما با نرخ  آزاد به فروش رسیده است.

مختاری با بیان اینکه متهم این پرونده سابقه قاچاق با محکومیت 
یک میلیارد و ۴00 میلیون تومانی را در پرونده دارد، گفت: شخص 
متخلف به دلیل احتکار لوازم خانگی و گران فروشی محاکمه خواهد 

شد.
وی در ادامه با اشاره به اینکه صبح امروز نیز در استان البرز دو انبار 
کشف شده است، تشریح کرد: در یک انبار دو هزار و ۵00 طاقه 
پارچه احتکار شده بود و در انبار دیگر نیز 10 تن روغن و تعدادی 

پودر شوینده فاقد پروانه کشف شده است.

خبر

برگزاری یادواره های شهدا باهدف 
ترویج فرهنگ ایثار و شهادت 

صورت می گیرد
ایثارگران منطقه یک کرج  امور  و  بنیاد شهید  اداره  رئیس 
ستاد  اطلاع رسانی  و  تبلیغات  فرهنگی  کمیته  جلسه  در 
یادواره های شهدای شهرستان کرج گفت: برگزاری یادواره های 

شهدا باهدف ترویج فرهنگ ایثار و شهادت صورت می گیرد.
تبلیغات  فرهنگی  کمیته  جلسه  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
و اطلاع رسانی ستاد یادواره های شهدای شهرستان کرج به 
ریاست سید محمد حسینی رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران 
منطقه یک کرج، اخلاقی دبیر ستاد یادواره های شهدا، روابط 
عمومی های دستگاه های اجرایی و دیگر مسئولان در محل 
سالن جلسات اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز برگزار 

و موضوعات مختلف مورد بررسی قرار گرفت.
سید محمد حسینی در این جلسه با گرامی داشت 26 مردادماه 
سالروز بازگشت غرورآفرین آزادگان سرافراز به میهن اسلامی 
گفت: برگزاری یادواره های شهدا باهدف ترویج فرهنگ ایثار و 

شهادت صورت می گیرد.
وی افزود: مرور شجاعت و رشادت دلاورمردانی که با تکیه بر مفاهیم 
والای جهاد و شهادت به رسالت خویش عمل کرده و در هشت 
سال دفاع مقدس الفبای جوانمردی، ایثار و عدالت را با نثار جان 
خویش و صف آرایی در برابر دشمن معنا بخشیدند و بدین ترتیب 
تا آخرین نفس از کیان میهن دفاع و پاسداری کردند می تواند به 

نهادینه شدن فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه کمک کند.
رئیس اداره بنیاد شهید و امور ایثارگران منطقه یک کرج در 
پایان تأکید کرد: برگزاری یادواره شهدا باعث آشنایی نسل 

جدید با زندگی نامه شهداست.

فرمانده انتظامی فردیس:
29 کیلو هروئین در شهرستان 

فردیس کشف شد
فرمانده انتظامی فردیس از کشف 29 کیلو هروئین در این 

شهرستان و دستگیری دو نفر در این رابطه خبر داد.
سرهنگ بیژن جنتی فرمانده انتظامی شهرستان فردیس از 
کشف 29 کیلوگرم هروئین و دستگیری دو نفر در این رابطه 
خبر داد و گفت: با دریافت خبری مبنی بر اینکه یک خودرو 
پژو حامل مقادیر قابل توجهی مواد مخدر قصد ورود به این 
شهرستان را دارد، موضوع در دستور کار پلیس مبارزه با مواد 

مخدر قرار گرفت.
وی در ادامه افزود: پس از هماهنگی با مقام قضایی بلافاصله 
دو اکیپ عملیاتی به محل مورد نظر اعزام و پس از مشاهده 
از آن مقدار 29  بازرسی  و در  را متوقف  خودرو مذکور آن 
کیلوگرم مواد مخدر از نوع هروئین کشف و دو نفر دستگیر 

شدند.
فرمانده انتظامی شهرستان فردیس بیان کرد: متهمان پس از 
تشکیل پرونده به همراه مواد مکشوفه به منظور سیر مراحل 

قانونی تحویل مراجع قضائی شدند.

خبر

با حضور مجمع نمایندگان استان البرز در 
وضعیت  بررسی  اسلامی  شورای  مجلس 
برگزار  استان  جلسه  عمومی  کتابخانه های 

شد.
روابط  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی استان 
البرز،  با حضور نمایندگان استان البرز در 
هراتی،  احمدعلی  اسلامی،  مجلس شورای 
مدیرکل کتابخانه های عمومی استان البرز و 
معاونین وی جلسه دیدار و گفت وگو در دفتر 

مدیرکل کتابخانه ها برگزار شد.
هراتی ضمن خوش آمدگویی به نمایندگان 
استان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اهمیت کتاب و کتاب خوانی گفت: عظمت 
و شرافت کتاب در اسلام تا حدی است که 
خداوند متعال به قلم و به آنچه می نویسد, 

قسم یاد می کند.
هراتی با اشاره به رسالت کتابخانه های عمومی 
جامعه  در  کتاب خوانی  فرهنگ  ترویج  در 

گفت: بهترین نقطه شروع برای شکل دادن به 
سبک زندگی و آموزش مهارت هایی همچون 
خانواده  نهاد  کردن  مطالعه  و  کتاب خوانی 
است. توجه به خانواده ها برای ترویج فرهنگ 

کتاب خوانی یکی از بهترین راهکارهاست.
مدیرکل کتابخانه های عمومی افزود: بهترین 
است.  کتاب  فرهنگ سازی  برای  وسیله 
کتابخانه های عمومی با ایجاد فضایی مناسب 
بهترین بستر برای رشد و تعالی فرهنگی یک 

جامعه و به ویژه فرهنگ عمومی مردم است.
کتابخانه های  انجمن  دبیرخانه  رئیس 
عمومی استان البرز با اشاره به سرانه فضای 
کتابخانه های عمومی استان گفت: در استان 
کتابخانه   23  ،۴۴ نهادی  کتابخانه  البرز 
مشارکتی و 1 باب کتابخانه مستقل وجود 
فرهنگی و  به کمبود فضای  توجه  با  دارد. 
توسعه  نیازمند  عرصه  این  در  محرومیت 
فضاهای کتابخانه ای هستیم و بر این اساس 
از تمام ظرفیت های موجود استفاده خواهیم 

کرد.
کتابخانه  ساخت  به ضرورت  اشاره  با  وی 
مرکزی در استان، تأکید کرد: استان البرز با 
جمعیتی حدود 3 میلیون نفر فاقد کتابخانه 
مرکزی است. از نمایندگان محترم استان در 
مجلس شورای اسلامی درخواست حمایت 
و پیگیری احداث کتابخانه مرکزی در شهر 

کرج رادارم.
وی با اشاره به ظرفیت خیرین و صاحبان 
به ویژه  و  خیرین  ورود  کرد:  عنوان  صنایع 
کتابخانه های  حوزه  به  صنایع  صاحبان 
عمومی بسیار راهگشاست. نمایندگان محترم 
برای  خیرین  و  صنایع  صاحبان  تشویق  با 
اثرگذار  ساخت و تجهیز کتابخانه ها بسیار 

خواهند بود.
 در ادامه محمدجواد کولیوند نماینده مردم 
کرج, اشتهارد و فردیس در مجلس شورای 
اسلامی ضمن ابراز خرسندی از حضور هراتی 
گفت:  عمومی  کتابخانه های  مدیریت  در 

ساخت کتابخانه مرکزی بسیار ضروری است 
و مجمع نمایندگان استان برای حل مشکل 
اختصاص زمین برای کتابخانه مرکزی اعلام 

آمادگی می کند.
داخلی  امور  و  شوراها  کمیسیون  رئیس 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به سهم نیم 
درصد شهرداری ها، تأکید کرد: شهرداری ها 
پرداخت  به  نسبت  ماه به ماه  به صورت  باید 
سهم ۵ / .درصد کتابخانه های عمومی اقدام 

کنند.
ساوجبلاغ،  مردم  نماینده  بهمنی،  محمود 
مجلس  دهم  دوره  در  نظرآباد  و  طالقان 
ماهیانه  پرداخت  گفت:  اسلامی  شورای 
توسط  عمومی  کتابخانه های  درصد  نیم 
شهرداری ها به صورت علی الحساب در هرماه 

انجام شود.
وی با اشاره به کتاب های موجود بلااستفاده 
خانه ای  هر  در  گفت:  مردم  خانه های  در 
دارد  وجود  زیادی  بلااستفاده  کتاب های 
که با برنامه ریزی دقیق می توان مردم را به 
سمت اهدای کتاب هایشان به کتابخانه های 
عمومی تشویق کرد. با شکل گرفتن نهضت 
اهدای کتاب به کتابخانه های عمومی رقم 
کتابخانه های  منابع  تعداد  به  چشمگیری 

عمومی افزوده خواهد شد.
نمایندگان  مجمع  رئیس  اکبریان،  عزیز 
استان نیز با اشاره به اهمیت کتابخانه های 
گفت:  جامعه  فرهنگی  رشد  در  عمومی 
در  سزایی  به  تأثیر  عمومی  کتابخانه های 
ارتقای شاخص های فرهنگی و رشد و تعالی 
فرهنگ عمومی دارند. بر این اساس ساخت و 
احداث کتابخانه مرکزی در استان باید هرچه 

سریع تر به مرحله اجرایی برسد.

در آستانه هفته دولت و پیش از برگزاری کنگره ملی شهدا مطرح شد

ضرورت احداث کتابخانه مرکزی استان البرز

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات البرز 
با بیان اینکه ضریب نفوذ اینترنت در استان 
89 درصد است، گفت: 100 روستا در سال  
جاری به اینترنت پر سرعت دسترسی پیدا 

می کنند.
از   نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
؛ غلامرضا حمیدی در  تسنیم  خبرگزاری 
جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان 
البرز که در سالن شهدای دولت استانداری 
البرز برگزار شد، اظهار داشت:  استان البرز 
در حوزه فن آوری اطلاعات و ارتباطات رتبه 
سازمان  توسط  رتبه  این  و  دارد  را  سوم 
ارائه  ایران  آمار  مرکز  و   اطلاعات  فناوری 

شده است.
سطح  آیتم  سه  اینکه  بیان  با  وی 
دسترسی،کاربرد و مهارت ارزیابی می شود، 
افزود: در سطح دسترسی تقریبا سقف امتیاز 
را گرفته ایم و در کاربرد  به میزان میانگین 
کشوری و مهارت در حوزه ما نیست و  در 
حوزه  در  مشکلی  هیچ  دسترسی  سطح 

فن آوری اطلاعات نداریم.
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات البرز با 
بیان اینکه ضریب نفوذ همراه اول در استان 
66، ایرانسل ۵0 و رایتل ۴ درصد است، بیان 
کرد: کلیه شهرهای استان البرز دارای نسل 

سه و چهار اینترنت پرسرعت است.

سال  در  روستا   110 اینکه  بیان  با  وی 
گذشته مجهز به اینترنت پرسرعت شدند، 
به  جاری  سال   در  روستا  صد  کرد:  بیان 
اینترنت پر سرعت دسترسی پیدا می کنند.

حمیدی با بیان اینکه ضریب نفوذ اینترنت 
در استان 89 درصد است، گفت: میانگین 
و  است  درصد   82 حوزه  این  در  کشور 
کاربران اینترنت در استان البرز دو میلیون و 

چهارصد هزار نفر هستند.
به  استان  داده  مرکز  اینکه  بیان  با  وی 
به  سرویس دهی  آماده  ساخت  زیر  عنوان 
کلیه دستگاه ها است،گفت: البرز با حمایت 

استاندار آماده تحول دیجیتال است.

در  تومان  میلیارد  هزار  حدود  افزود:  وی 
استان  زیرساختی  در حوزه  یازدهم  دولت 
البرز هزینه شده و خلق ارزش و ثروت از 

طریق کار آفرینی ایجاد می شود.
حمیدی با بیان اینکه تلاش های خوبی در 
حوزه کارآفرینی در حوزه کسب و کارهای 
نوین در استان با ایجاد مرکز کارآفرینی و 
کسب و کارهای نوین شهرداری کرج آغاز 
شده است، گفت: امروز استارتاپ های بسیار 
در  که  است  تشکیل شده  در کرج  خوبی 
حوزه کار آفرینی حرفی برای گفتن دارند 
و دانش استارتاپی باید در استان ترویج و 

توسعه یابد.

ضریب نفوذ اینترنت در استان البرز 89 درصد است

معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری ویژه شهرستان کرج از 
برگزاری جلسه کمیته انطباق شوراهای شهرهای تابع شهرستان 

کرج خبر داد.
هومن قدوسی با اعلام این خبر افزود: در کمیته انطباق شوراهای 

با محوریت بررسی لایحه  تابع شهرستان کرج که  شهرهای 
ها و مصوبات شوراهای شهرستانی برگزار شد، 3۴ مصوبه از 
صورت جلسات شهرهای  کرج، محمدشهر، گرمدره، کمالشهر 
و ماهدشت مورد بررسی قرار گرفت و تصمیمات لازم اتخاذ شد.

کمیته انطباق شوراهای شهرهای تابع کرج برگزار شد
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آگهی ابلاغ وقت رسیدگی 
شماره پرونده کلاسه : 9701۵3   وقت رسیدگی : 97/7/2 ساعت 9 

خواهان : بانک صادرات با وکالت فاطمه رجب زاده 
خواندگان : فاطمه صادقی پری - مجید چشم زرد - دامون رئوفی نژاد 

خواسته : مطالبه 
خواهان دادخواستی تسلیم شورای حل اختلاف کرج نموده که پس 
از ارجاع به شعبه ۵ )2۵سابق( در این شعبه ثبت و در حال رسیدگی 
می باشد بنا به تقاضای خواهان مبنی بر مجهول المکان بودن خوانده 
حسب دستور شورای حل اختلاف وفق ماده 73 قانون آیین دادرسی 
مدنی مفاد دادخواست یک نوبت در یکی از روزنامه های کثیر الانتشار به 
هزینه خواهان آگهی خواهد شد و خوانده می بایست ظرف مهلت یک 
ماه در دفتر دادگاه حاضر ضمن اعلام نشانی خود نسخه ثانی دادخواست 
و ضمائم را دریافت و در زمان تعیین شده در دادگاه حاضر شود در غیر 

اینصورت دادگاه تصمیم مقتضی را اتخاذ خواهد نمود . م /
مدیر دفتر شعبه 5 شورای حل اختلاف مجتمع شهید بهشتی 

97/12983/ف

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای / خانم یوسف قدیمی باشکند دارای شناسنامه شماره 18 به شرح دادخواست 
به کلاسه 970۵۵8  از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان فضه مرسلی باشکند بشناسنامه شماره 9 در تاریخ 2۴/ 
139۵/8 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به:
 1.یونس قدیمی باشکند  متولد13۴۴/11/۴ ش ش 977 فرزند زین العابدین پسر متوفی
 2.  یوسف قدیمی باشکند  متولد 13۴8/1/1 ش ش  18 فرزند زین العابدین  پسر متوفی
 3. معصومه قدیمی باشکند  متولد13۴1/3/1۵ ش ش  286 فرزند زین العابدین  دختر متوفی
۴. صدیقه قدیمی باشکند  متولد13۵۴/1/3  ش ش 7۴ فرزند زین العابدین  دختر متوفی

۵. رقیه قدیمی باشکند  متولد 13۵0/3/28 ش ش 282 فرزند زین العابدین پسر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد. % م
 97/12994/ف 

رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت اول 
بموجب پرونده کلاسه 96۵9۴0 و دادنامه و اجراییه صادره از شعبه 11 دادگاه عمومی له : 
سعید سابقی علیه : محمدرضا احمدی پشکوهی محکوم علیه محکوم است بپرداخت مبلغ 
310/000/000 ریال و مبلغ 26/281/383 ریال نیم عشر دولتی . با توجه به اینکه اجرائیه 
به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا 
به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرائی اموال متعلق به 
محکوم علیه به شرح ذیل این آگهی از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی 
دادگستری کرج به شرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده در روز سه شنبه مورخ 
1397/6/20 از ساعت 9 الی 10 در محل اجرای احکام مدنی شعبه اجرا دادگاه حقوقی 
کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت 310/000/000 ریال طبق نظریه 
کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد 
نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه معامله فی المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی 
تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی 
و صدورحکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت 
مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به 
نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم 
علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته 
از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی 
به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد . ضمنا طالبین 
به شرکت در مزایده میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجراء از مال مورد 

مزایده بازدید نمایند.
 

مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است : 
ارزیابی  خصوص  در   96۵9۴0 کلاسه  پرونده  کارشناسی  قرار  اجرای  در  احتراما 
به  بازدید  و  بررسی  از  به شماره 11-۴۵۴ن67 پس  پژو ۴0۵  یکدستگاه سواری 

استحضار می رساند: 
1. مشخصات فنی سواری: سواری پژو ۴0۵ به شماره 11-۴۵۴ن67 رنگ نقره ای مدل 

139۵ شماره موتور 803۴۵1 و شماره شاسی 3736- 12۴ دوگانه سوز 
2. وضعیت موجود: سواری پژو ۴0۵ دو گانه سوز - دارای ای بی اس - موتور روشن - 

اتاق سالم - لاستیک با کیفیت بالای ۵0% - کیلومتر 229۴۵ 
3. اظهار نظر: قیمت سواری پژو به شماره 11- ۴۵۴ن67 به مبلغ سیصد و ده میلیون 

ریال 310/000/000 ریال می باشد . 
دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی - خلیل پور 

97/13086/ف 

دادنامه 
پرونده کلاسه 9709982690200219 شعبه 2 شورای حل اختلاف کرج - مجتمع 

شماره 1 )شهید بهشتی( تصمیم نهایی شماره 9709972690200۵0۵ 
خواهان: خانم شعله سیستانی فرزند محمد علی به نشانی استان البرز - شهرستان کرج - 

شهر کرج - مهرشهر - بلوار شهرداری - گلستان یکم - خیابان هفتم - پلاک ۴82 
خوانده : آقای محمدرضا گل منش فرزند رمضان به نشانی مجهول المکان 

خواسته ها : 
1. مطالبه نفقه 

2. مطالبه وجه بابت کارشناسی 
3. مطالبه خسارات دادرسی 

بتاریخ 97/۵/9 در وقت مقرر شعبه 2 شورای حل اختلاف به تصدی امضاء کننده ذیل 
تشکیل و پرونده کلاسه 970220 تحت نظر قرار دارد ملاحظه می شود که پرونده در موعد 

تصمیم می باشد لذا با اعلام ختم رسیدگی به شرح ذیل مبادرت به صدور رای مینماید .
»رای شورا« 

در خصوص دادخواست خواهان خانم شعله سیستانی فرزند محمد علی به طرفیت آقای 
محمدرضا گل منش فرزند رمضان به خواسته تقاضای نفقه ایام زوجیت از مورخ 9۴/1/6 
لغایت صدور حکم به استناد سند نکاحیه مقوم بر 11/000/000 با جلب نظر کارشناس 
رسمی دادگستری به انضمام خسارات دادرسی بدین توضیح که رابطه زوجیت اصحاب دعوا 
طی سند نکاحیه منضم در پرونده محرز می باشد و نظر به اینکه با وصف رابطه روجیت 
تکالیفی بین طرفین مقرر می گردد که در عقد دائم نفقه زوجه با زوج می باشد لذا شورا با 
عنایت به مراتب مذکور و اینکه خوانده علیرغم ابلاغ از طریق نشر آگهی حضور نداشتند و 
دفاعی بعمل نیاورده خواسته خواهان را وارد دانسته و با رعایت مواد 1102و1106و1107 
قانون مدنی و مواد 198و۵02 و۵19 قانون آئین دادرسی مدنی و بند الف و ج ماده 9 
شورای حل اختلاف مصوب 139۴ خوانده را محکوم به پرداخت نفقه معوقه از تاریخ 
ترک منزل 9۵/12/2۵ لغایت پایان سال 9۵ ماهیانه مبلغ 360 هزار تومان و از 96/1/1 
لغایت پایان سال 96 ماهیانه  مبلغ  ۴00 هزار تومان و از 97/1/1 لغایت صدور حکم مورخ 
97/۵/9 ماهیانه مبلغ ۴۵0 هزار تومان به انضمام هزینه دادرسی 9۵7/۵00 ریال و هزینه 
کارشناسی 1۵0 هزار تومان در حق خواهان صادر می نماید. رای صادره غیابی بوده و ظرف 
مدت بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه می باشد و سپس ظرف بیست 
روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم حقوقی می باشد . ضمنا در تاریخ 9۴/1/6 تا تاریخ 
9۵/12/2۵ بدلیل اینکه زیر سقف زندگی می کردند رد دعوی خواهان طبق بند ماده 107 

صادر می گردد رای صادره قابل تجدید نظر خواهی در محاکم خانواده می باشد. 
قاضی شعبه 2 شورای حل اختلاف کرج - حمید زارع 

97/13096/ف

کارگیری  به  ممنوعیت  طرح  کلیت  با  نگهبان  شورای  اعضای 
بازنشستگان موافقت کردند.

عباسعلی کدخدایی سخنگوی شورای نگهبان گفت: طرح ممنوعیت 
به کارگیری بازنشستگان مورد بررسی قرار گرفت و اعضا نسبت به 

این طرح نظر موافق داشتند و با کلیت طرح موافق بودند.
وی اضافه کرد: در بررسی طرح 2 سوال جزئی باقی مانده که برای 
مجلس ارسال خواهد شد و بعد از پاسخگویی به این سوالات، نظر 

نهایی شورای نگهبان اعلام می شود.

موافقت شورای نگهبان با کلیت طرح ممنوعیت به کارگیری بازنشستگان

احمدی نژاد از نامزدی تصدی 
شهرداری کرج انصراف داد

محمدرضا احمدی نژاد با ارسال نامه ای به شورای اسلامی شهر 
کرج، انصراف رسمی خود را از سمت شهردار این کلان شهر اعلام 

کرد. 
محمدرضا احمدی نژاد که به عنوان کاندیدای تصدی شهرداری 
کرج بعد از استعفای »اصغر نصیری« از سمت خویش معرفی شده 
بود، با ارسال نامه ای به شورای اسلامی شهر، به صورت رسمی از 

کاندیداتوری برای تصدی این سمت، انصراف داد.
رسمی شورای  یکمین جلسه  و  برای هشتاد  را  نامه  این  وی 
اسلامی شهر ارسال کرد و در آن ضمن قدردانی از اعتماد اعضا 

برای پذیرش کاندیداتوری، از این سمت انصراف داد.
پیش از این نیز مجید حاجی غلام سریزدی از سوی اعضای شورا 
به عنوان کاندید تصدی سمت شهردار کرج معرفی شده بود که با 
نظر مخالف وزارت کشور، شورا اقدام به معرفی نامزد جدیدی برای 
این جایگاه کرده و محمدرضا احمدی نژاد که سرپرستی شهرداری 
کرج بعد از استعفای اصغر نصیری را به عهده داشت، به عنوان 

کاندید معرفی کرد.
و  به معرفی  احمدی نژاد، شورا موظف است نسبت  انصراف  با 

انتخاب نامزد جدید برای تصدی سمت شهردار کرج اقدام نماید.

عملکرد حوزه شهرسازی منطقه 4 
شهرداری کرج بررسی شد

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج در ادامه بازدیدهای 
این  شهرداری  مناطق  شهرسازی  حوزه های  از  خود  دوره ای 

کلان شهر، اقدامات شهرسازی منطقه ۴ را زیر ذره بین قرارداد. 
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج در بازدید از منطقه 
و  شهرسازی  معاونان  عملکرد  نحوه  بررسی  کرد:  اظهار   ،۴
معماری و مسئولان این حوزه از دیگر اهداف بازدید از مناطق 

این کلان شهر است.
وی گفت: طی بازدیدهای ادواری مذکور، سلامت اداری، نحوه 
به مشکلات شهروندان  ارباب رجوع و رسیدگی  به  پاسخگویی 
و تسریع در رسیدگی به مطالبات آن ها و شفاف سازی در امور 
شهرسازی و دقت در انجام و اجرای وظایف مورد تجزیه و تحلیل 

قرار می گیرد.
احمدی پرگو با بیان اینکه با یک بخشنامه نمی توان شهر را اداره 
کرد و مسئولان باید در مناطق حضور یابند تصریح کرد: مجموعه 
معاونت شهرسازی و معماری طرحی را آغاز نموده که تمامی 

مسئولین این حوزه به صورت هفتگی در مناطق حضور می یابند.
وی ادامه داد: در این طرح ضمن تبیین سیاست های کلی معاونت، 
برای پرسنل نسبت به رفع مشکلات و موانع موجود در پرونده ها 

اقدامات لازم و قانونی را انجام می دهند.

خبر

وضعیت ماندن یا رفتن افشانی
بعد از تصویب قانون منع بازنشستگان 

در شورای نگهبان
رئیس کمیسیون عمران شورای شهر تهران با بیان اینکه هنوز 
جزییات قانون منع به کارگیری بازنشستگان تصویب نشده است، 

گفت: ما زودتر از قانون حرکت نمی کنیم.
محمد علیخانی در پاسخ به این پرسش که شورای نگهبان کلیات 
قانون منع به کارگیری بازنشستگان را تصویب کرده است وضعیت 
شهردار تهران چه می شود، گفت: هنوز جزئیات و استثنائات این 
قانون مشخص نیست. باید صبر کنیم قانون نهایی و ابلاغ شود و 

بعد از آن در مورد آن بحث و بررسی صورت گیرد.
رئیس کمیسیون عمران شورای شهر، گفت: محمدعلی افشانی 
شهردار تهران تابع قانون است. اگر قانون بگوید شهردار برود 

ایشان حتماً تبعیت می کنند.
وی در پاسخ به این پرسش که گزینه ای برای جایگزینی شهردار 
تهران در نظر گرفته شده است، گفت: خیر هنوز قانون ابلاغ 

نشده و ما زودتر از قانون حرکت نمی کنیم.
دوره  در  که  بودم  کسی  اولین  بنده  اینکه  بیان  با  علیخانی 
به کارگیری  معترض  تهران  سابق  شهردار  نجفی  محمدعلی 
بی رویه بازنشستگان در شهرداری تهران بودم، گفت: معتقد بودم 
که باید نیروهای جوان به کار گرفته شود البته این مطلق نبود 

من آنجا نیز تذکراتی دادم و گفتم که باید مرّ قانون رفتار شود.
وی با بیان اینکه اگر قانون به گونه ای باشد که شهردار تهران 
ملزم به رفتن شود طبیعتاً جایگزینش انتخاب می شود؛ البته ما 
خوشحال نیستیم که شهردار تهران دوباره عوض شود چرا که هر 

تغییر مدیریتی تبعاتی دارد و زمان مفید گرفته می شود.
به گفته علیخانی، ساز و کار برای انتخاب شهردار در شورای شهر 
مشخص است و قطعاً مشکلی وجود ندارد همان طور که بعد از 

رفتن آقای نجفی به راحتی شهردار جدید تهران انتخاب شد.

بررسی خداحافظی افشانی در اولین جلسه هم اندیشی 
شورای شهر

حسن خلیل آبادی در این مورد گفت: موضوع مصوبه اخیر 
مجلس در خصوص منع به کارگیری بازنشستگان و اینکه آیا 
شامل حال شهردار تهران می شود، روز یکشنبه بررسی می شود.

وی  تاکید کرد: این موضوع در نخستین جلسه هم اندیشی شورا 
یعنی 28 مرداد مورد بررسی قرار می گیرد تا مشخص شود چه 
زمانی استفساریه در این خصوص را به مجلس بفرستیم؛ اما باید 
منتظر بمانیم رئیس جمهور قانون را ابلاغ کند و بر اساس روال 

معمول درخواست خود را به مجلس ارائه کنیم.
این در حالی است که بعدازظهر چهارشنبه سخنگوی شورای 
به  بازنشستگان  کارگیری  به  منع  کلیات  کرد  اعلام  نگهبان 

تصویب این شورا رسیده است.

خبر

شهری

اسلامی  شورای  مجلس  زنان  فراکسیون  عضو 
گفت: در قالب طرح »کودک همسری« حداقل 
افزایش  به 16 سال  برای دختران  ازدواج  سن 

می یابد. 
طیبه سیاوشی با اشاره به تدوین طرحی با عنوان 
»کودک همسری« در مجلس شورای اسلامی از 
سوی فراکسیون زنان مجلس اظهار داشت: در 
این طرح حداقل سن ازدواج برای دختران 16 
سال و برای پسران 18 سال پیش بینی شده 

است.
وی در مورد جزئیات این طرح افزود: در حال حاضر 

حداقل سن ازدواج برای دختران 13 سال است و 
دختران زیر 13 سال تنها با مجوز دادگاه امکان 
ازدواج دارند اما در طرح جدید دختران بین 13 
تا 16 سال برای ازدواج باید حکم قانونی از دادگاه 

دریافت کنند.
این  ادامه داد: در  عضو فراکسیون زنان مجلس 
طرح ازدواج دختران زیر 13 سال مطلقا ممنوع 

خواهد شد.
سیاوشی اضافه کرد: این موضوع مخالفانی در کشور 
دارد اما با شورای فرهنگی اجتماعی زنان در مورد 
ممنوعیت ازدواج دختران زیر 13 سال به توافق 

رسیده ایم. وی خاطرنشان کرد: این طرح با قید 
دو فوریت طی یک یا دو هفته آینده در مجلس 

مطرح خواهد شد.

در هشتاد و یکمین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج لایحه دوفوریتی شهرداری 
در خصوص استفاده از تسهیلات خارجی یا 
قطار  پروژه   2 خط  تکمیل  برای  فاینانس 
شهری مطرح و با قید استفاده از ارز مبادله ای 

به تصویب رسید. 

یکمین  و  هوادار؛ هشتاد  دنیای  گزارش  به 
بدون  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه 
نطق اعضا وارد دستور شد و لایحه دوفوریتی 
استفاده از فاینانس با یک شرکت چینی برای 
تکمیل خط 2 قطار شهری با رأی اکثریت به 

تصویب رسید. 
رئیس سازمان حمل و نقل ریلی قطار شهری 
کرج در توجیه اقتصادی این قرارداد اظهار 
داشت: بر اساس مجوز شورای عالی اقتصاد 
و 9۵0  میلیارد  یک  فاینانس  با  طرح  این 
یوان چین مصوب شده است. وی در ادامه از 
امتیازات این پیشنهاد استقبال کرد و گفت: 
اگر با ارز مبادله ای این قرارداد منعقد شود 

بسیار به نفع شهر کرج خواهد بود. 

با شعارهای قشنگ رؤیای قطار شهری 
محقق  نخواهد شد

اما همه اعضای شورای شهر در تصویب این 
نبودند.  خوش بین  صلواتی  به اندازه  لایحه 
رحیم خستو یکی از منتقدان جدی این طرح 
بود که ضمن انتقاد از خوش بینانه دیدن این 
طرح اظهار داشت: رؤیای قطار شهری کرج 
با  مطابق  اگر  باشد  زیبا  هم  قدر  چه  هر 
واقعیات روز نباشد به هیچ وجه تحقق نخواهد 
نوسان  و  تورم  ارز،  بازار  به  توجه  با  یافت. 
شدید قیمت باید همه جوانب کار را سنجید 
و فقط با طرح همین پرسش ساده که نحوه 
بازپرداخت این مبلغ چگونه و از چه منبعی 
تأمین خواهد شد، افزود: سیزده سال است 
که با طرح همین شعارهای قشنگ بودجه 
مترو  راه اندازی  و  احداث  صرف   را  کلانی 
کرده ایم و نتیجه مطلوب را دریافت نکرده ایم. 
اینک با چه منطقی از سرمایه گذاری مجدد 
آن هم در این بازار آشفته اقتصادی سخن 
آن  پیشنهادی  چنین  طرح  می گوییم؟! 
هم در قالب یک طرح دوفوریتی بیشتر به 

شوخی شباهت دارد!
وی در پایان انتقاد خویش را با این واقعیت 
تلخ ادامه داد که در نظام جمهوری اسلامی 
مدیریت  دوران  در  مسئولی  کدام  تابه حال 
در  محاسباتی  اشتباه  یا  خطا  دچار  خویش 
تصمیم گیری شده است که بعد از مدیریتش 
این  امیدوارم  باشد.  داده  پاسخ  مردم  به 
تضمین شفاهی مبنی بر موفقیت آمیز بودن 
تلورانس  بر  تأکید  با  هم  آن  تفاهم نامه  این 
تغییر کم یوان چین جایی برای آیندگان ثبت 
و ضبط شود؛ چون من مطمئن هستم تا سه 
سال دیگر هم مترو در کرج راه نخواهد افتاد.

بهره برداری از دو ایستگاه قطار شهری 
دردهِ فجر

اعضای موافق این طرح ازجمله عباس زارع 
این طرح ذکر کردند،  بر اجرای  نیز  قیدی 
مبنی بر این که این قرارداد با ارز مبادله ای 
این طرح  امتیازات  از  یکی  و  گیرد  صورت 
تعهد  دولت  که  دانستند  امر  این  در  را 
بازپرداخت بخشی از آن را متقبل شده است. 

عباس زارع در ادامه بیان محسنات و معایب 
این طرح گفت: ما باید به فکر راه های بهتر 
برای جذب درآمد باشیم چراکه این راه واقعاً 
پرهزینه است اما در شرایط کنونی چاره ای 
جز فاینانس نداریم. وی تأکید کرد: اجرای 
این پروژه منوط به این امر است که به سرعت 
با طرح گره بخورد نه این که اوراق به فروش 
برسد و کاری از پیش نرود. وی تصریح کرد: 
بدین منظور لازم است کلیه زیرساخت های 
اجرایی فراهم شود نه اینکه بعد از فاینانس 
پروژه و فراهم کردن تسهیلات تازه مناقشات 

بین سرمایه گذار و پیمانکار آغاز شود. 
اردکانی تکمیل قطار شهری کرج  خلیلی 
اظهار  و  دانست  البرز  افتخارات  از  یکی  را 
داشت: به دلیل مشکلات فراوانی که بر سر 
راه این پروژه ایجاد شد، بهره برداری از آن به 
تعویق افتاد و سبب نا امیدی فراوان شد اما 
اینک به همت شورای پنجم روند اجرایی 
فجر  دهه  در  الله  شاء  ان  و  داشته  خوبی 
امسال دو ایستگاه این خط به بهره برداری 

خواهد رسید. 

شورای شهر با استفاده »فاینانس« برای تکمیل خط 2 پروژه مترو کرج موافقت کرد

پول چینی در قطار شهری

عضو فراکسیون زنان مجلس خبر داد

 ازدواج دختران زیر ۱۳ سال ممنوع می شود

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(
به استناد بند الف ماده ۱۳ قانون مناقصات 
نام سازمان: دانشگاه علوم پزشکی وخدمات بهداشتی درمانی البرز - معاونت فرهنگی و امور دانشجویی 

موضوع : واگذاری تهیه، و توزیع غذا دانشجویان 
tender.abzums.ac.ir محل دریافت اوراق : سایت دانشگاه علوم پزشکی البرز به آدرس

مهلت دریافت اوراق : به مدت 7 روز از تاریخ 97/0۵/28 لغایت 97/06/03 
مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاکات( به مدت 11روز از تاریخ 97/06/0۴ لغایت 97/06/1۴ 

مهلت تحویل پاکات مناقصه دبیرخانه حراست دانشگاه )طبقه اول( می باشد 
میزان سپرده تضمین شرکت در مناقصه : 967/000/000 ریال به صورت فیش واریزی به حساب جاری ۴۴2۴۵780/69 نزد بانک ملت شعبه 
مهستان کرج کد 8838/7 یا ارایه ضمانت نامه بانکی به نام دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی البرز که مدت ضمانت نامه نباید کمتر از 

3ماه باشد.
تذکر : در صورت تذکر یا دریافت اخطار کتبی از بابت قرارداد مشابه با دانشگاه و یا واحدهای تابعه آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت . 

پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مناقصه می باشد.
کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.

نشانی سازمان : بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی - شهرک اداری - ساختمان مرکزی 
ساعت کاری دانشگاه از روز شنبه تا چهارشنبه، ساعت 8 لغایت 16 می باشد. 

شماره تماس : 32۵63369 
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عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
گفت: ایجاد سقف، محدودیت و معیار پرداخت 
مهریه قبلا انجام شده و امکان تغییر این مسئله 

وجود ندارد.
ملت؛  خانه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
عبدالرضا عزیزی در رابطه با عدم مطابقت شرایط 
معیشتی زندانیان مهریه با معیار 110 سکه بهار 
آزادی گفت: دریافت مهریه به فرهنگ و اعتقادات 
خانواده ارتباط دارد، چرا که در شرایط فعلی و 

افرادی هستند که  و طلا،  قیمت سکه  افزایش 
1000 سکه مهریه دارند، در عین حال فردی هم 
مشاهده می کنید که تنها یک جلد کلام الله مجید 

را به عنوان مهریه قرار داده است.
شورای  مجلس  در  شیروان  مردم  نماینده 
اسلامی افزود: پرداخت مهریه، موضوعی نیست 
که بخواهیم قانون و چارچوب مشخصی تعیین 
بکنیم چرا که یک موضوع شخصی و خانوادگی 
مهریه  پرداخت  معیار  و  سقف  ایجاد  است. 

امکان  و  شده  انجام  قبلا  محدودیت  ایجاد  و 
تحمیل مجدد وجود ندارد.

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
خاطرنشان کرد: موضوعات مرتبط با ازدواج نیاز 
به فرهنگ سازی ویژه دارد، اگر وزیران، وکیلان، 
ساده  را  فرزندانشان  عروسی  کشوری  مسئولان 
برگزار کرده و مهریه دختران و پسرانشان را در 
می توانند  قطعا  کنند،  حفظ  اسلامی  چارچوب 

زمینه ساز فرهنگ سازی در امر ازدواج شوند.

پرداخت مهریه را نمی توان با قانون محدود کرد



n   تحریریه: مهرداد فرشیدی - جمشید حمیدی - تیلدا حسینی
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 7000 نسخه    n توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 92
n تلفن: 322198۴8 - 32219123          دورنگار: 32۴0033۵
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مطابق برنامه اعلام شده، اعضای تیم ملی 
کشتی آزاد شامگاه امشب تهران را به مقصد 
جاکارتا مرکز اندونزی ترک می کنند. رضا 
حسین  مصطفی  نصیری،  مهران  اطری، 
خانی، حسن یزدانی، علیرضا کریمی و پرویز 
هادی شش ملی پوش اعزامی ما در بازی 
های آسیایی هستند. این قهرمانان از روز 
28 مرداد ماه پنجه در پنجه رقبا خواهند 
اعزامی  گیران  کشتی  جمع  از  انداخت. 
و  جهان  عنواندار  یزدانی  کشورمان حسن 
المپیک، مصطفی حسین خانی و علیرضا 
کریمی دارنده مقام جهانی و دیگر نفرات 
عرصه  در  یا  و  دارند  آسیایی  مقام  یا  نیز 
بین المللی صاحب عنوان هستند.  از سوی 
دیگر این نفرات با توجه به عملکردی که 
در مسابقات انتخابی و تورنمنت های برون 

مرزی داشته اند به صلاحدید شورای فنی 
فدراسیون عازم بازی های آسیایی شده اند. 
بنا بر این تیم کشتی آزاد کشورمان با توان 
کافی و نفرات مطرح در جاکارتا حضور پیدا 
می کند. به عبارت دیگر موجودیت ما در هر 
دو رشته آزاد و فرنگی همین نفرات، بعلاوه 
معدودی دیگر از چهره های شاخص است 
که احتمالا برخی از آنان در میدان جهانی 
کننده  شرکت  گیران  کشتی  جایگزین 
این موجودیت را   در جاکارتا خواهند شد. 
همانطور که پیشاپیش ذکر شد نمی توان 
و نباید دست کم گرفت زیرا آنان از تیم و 
کشوری توفیق پوشیدن پیراهن تیم ملی را 
به دست آورده اند که در جهان کشتی از 

اعتبار و جایگاه رفیعی برخوردار است. 

بزرگنمایی های کاذب حریفان
و  تیم ها  با  اینکه کشورهای مختلف آسیا 
نفرات مطرح در المپیک قاره ای شرکت کنند 
غیر معمول نیست زیرا همواره رسم براین بوده 
که تدارکات و آماده سازی تیم ها در  بازی 
های آسیایی با مسابقات دیگر متفاوت باشد. 
بر همین اساس و با توجه به تعداد مدال های 

کشتی و اهمیت آن، کشورهای مختلف تلاش 
کرده اند با نیروهای صاحبنام و تیم قدرتمند 
در میدان یادشده حضور پیدا کنند. در همین 
راستا برخی از همکاران رسانه ای و حامیان 
پروپاقرص فدراسیون جهت بزرگنمایی کاذب 
احتمالی  عملکرد  نتایج  توجیه  و  حریفان 
خودمان، اقدام به توصیف بیش از حد حریفان 
کرده و با ردیف کردن عناوین ریز و درشت 
گذشته برخی چهره های پا به سن گذاشته، از 
آنان مدعیانی دست نیافتنی ترسیم کرده اند. 
البته همانطور که ذکر شد حریفان آسیایی 
دست و پا بسته نخواهند بود و با تمام وجود 
برای پیروزی به میدان می آیند با این وصف 
کشتی  دلاورمردان  باشیم  داشته  خاطر  به 
دنیا  های  بهترین  جمله  از  نیز  کشورمان 
محسوب می شوند و ما انتظار داریم چون 
دوره های گذشته بتوانیم با تکیه بر  نبوغ 
ایران  برای  افتخار دیگری  قهرمانان  همین 
پیشاپیش  اساس  همین  بر  کنیم.  کسب 
نباید به دنبال توجیه شکست احتمالی برخی 
آنان در  بزرگنمایی موفقیت  یا  و  قهرمانان 
میدان قاره ای باشیم. اگر موفق بودیم که راه 
گذشته را طی کرده ایم و چنانچه نتایج در 

حد انتظار نبود نباید آن را منحصر به حضور 
چند چهره خارجی در ترکیب تیم های رقیب 
کرد. در شرایط حاضر، خصوصا پس از خاتمه 
تحلیل  راه  ترین  گزیده  کشتی  مسابقات 
و  قهرمانان،مربیان  یکایک  عملکرد  واقعی 
در نهایت فدراسیون در سایه انصاف بدون 
است.  آن  و  این  به  خاطر  تعلق  هرگونه 
متاسفانه عده ای  که از قضا هیچ مسئولیت 
رسمی در فدراسیون ندارند چنان مستغرق 
را  منتقدین  و  شده  افراد  عناوین  و  القاب 
به دشمنی موصوف می کنند که حتی بر 
و  بسته  فرو  ها چشم  تحلیل  مثبت  نکات 
نکات مثبت هر نقد منصفانه ای را حمل بر 
دشمنی می پندارند. در هر حال و گذشته 
از هر گونه پیشداوری و اظهار نظر قبل از 
عملکرد کشتی در بازی های آسیایی آنچه 
که برای مردم اهمیت دارد موفقیت کشتی 
است. همان مردمی که هزینه های ورزش 
شود  می  پرداخته  آنان  جیب  از  کشتی  و 
اما کمترین دخل و تصرفی در امور مربوطه 
ندارند جز آنکه پس از هر پیروزی خرسند 
و شادمان و در صورت ناکامی اندوهگین و 

مغموم می شوند.

ایگور تصمیم گیرنده نهایی است
اکبری: ایگور به جوانان بیرون مانده 

هم نظر دارد
دستیار  و  ملی  تیم  سابق  کاپیتان 
که  دارد  اعتقاد  کولاکوویچ  اول 
 کولاکوویچ جوانگرایی تدریجی را در 
تیم ملی شروع  کرده و چند جوانی 
که  مشاهده می کنید ماحصل همین 
نگرش جدید است، پیمان اکبری در 
آسیایی  های  بازی  آغاز  آستانه  
جاکارتا می گوید:»به جر فرهاد قدیمی که مصدومیت جزئی دارد  
13 بازیکن دیگر آماده اند و به چیزی جز قهرمانی نمی اندیشند 
ژاپن جوان تر شده اما چینی ها چند ملی پوش سابق مثل چیان 
و لی رومینگ را دارد. کره جنوبی با ترکیب لیگ جهانی می آید 
و باید دید چه اتفاقی می افتد و ما بعد از جاکارتا به تهران بر 
می گردیم و از آنجا راهی اسلوونی می شویم و با آمریکا، کانادا 
و اسلوونی بازی خواهیم کرد تا آماده تر در کارما وارد میدان 
شویم. بلغارها یکی دو مصدوم دارند ولی اگر سوکولوف برگردد 
یکی از بهترین پشت خط زنهای جهان است و لهستان  نیز تیم 
قدرتمندی است. با این همه  ما به صعود از بازی های بلغارستان 
امیدواریم. امیر غفور به اوج باز گشته است و صابر کاظمی هم  
فوق العاده است، اکبری می افزاید: »آقای ایگور به جوانان نگاه 
جدی دارد نه تنها شریفی  و کاظمی بلکه استفاده از جواد کریمی، 
پوریا یلی، میثم صالحی، علی اصغر مجرد  و امیرحسین اسفندیار 
را در برنامه دارد و این بازیکنان برای المپیک 2020 مورد توجه 
اند. مربی تیم ملی در پاسخ به پرسش ما مبنی بر اینکه آیا سرمربی 
تیم ملی از وی نیز نظر خواهی می کند می گوید:»تعامل خوبی با 
هم داریم ولی فراموش نکنید که ایشان سرمربی و تصمیم گیرنده 

نهایی است و ما از این بابت مشکلی نداریم.«

از ترکاشوند تا نفرزاده...
سرمربی پیکان  چه  کسی می شود؟

پیکان که به نوعی برند والیبال باشگاهی ایران است، بعد از سال 
ها یکه تازی و کسب هفت عنوان قهرمانی آسیا تصمیم دارد 
جوانگرایی کند سوای لزوم حضور چند جوان مثل پوریا یلی، جواد 
کریمی، علی شفیعی و... درباره مربیگری هنوز به اتفاق نظر کامل 
نرسیده است؛ اما بر اساس شنیده ها محمد ترکاشوند و فرهاد 
نفرزاده کاندیدا های نهایی هستند  و باید دید همای مربیگری این 

تیم نام آور بر سر کدامیک خواهد نشست...

گفت و گو

گزارشگر سرشناس در بیمارستان بستری شد
خیابانی: مردم حلالم کنند!

گزارشگر سرشناس فوتبال ایران به دلیل آسیبی  که برایش پیش 
آمده برای مداوا راهی بیمارستان شد و فعلا نمی تواند در اجرای 

برنامه ها حضور داشته باشد.
متاسفانه جواد خیابانی مجری و گزارشگر فوتبال تلویزیون به دلیل 
مشکلی که برایش پیش آمده برای مداوا به بیمارستان رفت. او 
شب گذشته به دلیل زمین خوردن دچار آسیب دیدگی و مشکل 
می شود و به همین دلیل برای مداوا به بیمارستان می رود. آنطور 
که خود او گفته باید تحت عمل جراحی قرار بگیرد و این به آن 
معنا است که چند برنامه ای که باید اجرا کند را نمی تواند انجام 

بدهد.
خیابانی در این رابطه گفت:» دیشب بدجوری زمین افتادم و دیگر 
نتوانستم برخیزم.« او افزود:» متاسفانه از امشب در برنامه مجله 
آسیایی شبکه ورزش نیستم.« جواد خیابانی قرار بود که دیدار 
سوپر کاپ اروپا میان رئال مادرید و اتلتیکو مادرید را هم گزارش 
کند:»بله این بازی را هم نمی توانم گزارش کنم.باید به بیمارستان 

بروم تا آن جا جراحی شوم و تحت مداوا قرار بگیرم.«
گزارشگر قدیمی فوتبال ایران در ادامه گفت:» برای همه همکارانم 
می  دلم  دارم.  موفقیت  آرزوی  سه  شبکه  و  ورزش  شبکه  در 
خواهد سازمان)صدا و سیما( بهترین برنامه ها را داشته باشد.« او 
همچنین درباره مراحل درمانی اش گفت:» عمل جراحی سختی 
دارم و شاید در حین عمل از دنیا بروم. مردم ایران حلالم کنند 
و مرا ببخشند که سال ها است آزارشان داده ام. ببخشند که 

نتوانسته ام کمکشان کنم.«
جواد خیابانی گزارشگر و مجری پراحساس فوتبال ایران است که  
با گزارش های  بازی های خاطره انگیزی چون بازی ایران استرالیا 
و ایران و آمریکا نامش در تاریخ فوتبال ایران ثبت شده است. او در 
زلزله کرمانشاه نیز یکی از فعال ترین چهره ها بود و زمان زیادی 
را صرف کمک به مردم زلزله زد کرد. برای این گزارشگر و مجری 
پراحساس و مهربان آرزوی سلامت داریم و امیدواریم تا هرچه 
زودتر بتواند باز هم با گزارش های جذابش به عرصه گزارشگری 

و اجرا بازگردد.

گلدن استیت NBA را خراب کرده است
استفن کری: اگر در گلدن استیت 

نبودم عصبانی می شدم!
کیانا شادرو - حضور استفن کری با پرتاب های سه امتیازی 
نظم  تواند  می  خود  خودی  به  استیت  گلدن  در  بیشمارش 
تیم های حریف را بهم بریزد. زمانیکه کوین دورانت نیز به گلدن 
استیت آمد، رقابت از این هم ناعادلانه تر شد و این تیم بار دیگر 
قهرمانی NBA را از آن خود کرد. داشتن بازیکنان قدرتمند 
چیزی بود که چهارمین قهرمانی در پنج سال گذشته را برای 
آبی طلایی پوشان به ارمغان آورد. اما استفن کری در اینباره می 
گوید:»همه می گویند که ما چگونه NBA را خراب کرده ایم. 
من عاشق این جمله هستم. این بی معنی ترین حرفی است که 
تا به حال شنیده ام. ما همیشه در حال پیدا کردن راهی هستیم 
تا بهتر شویم. اگر ما بعد از هر قهرمانی خوشحال نشویم و بدون 
حرکت در جای خود بایستیم، عدالت را درباره خود اجرا نکرده 
ایم. ما همیشه به دنبال راهی برای بهتر شدن هستیم. با وجود 
بازیکنان خوبی که موفق به امضای قرارداد با آنها شده ایم و تمام 
اتفاقات خوب دیگر، ما به سرعت در حال شکل دادن چیزی 
هستیم که باعث می شود تیم ها به این فکر کنند که با چه 
ساختاری می توان ما را شکست داد. این فوق العاده است که 
شما موجی را ایجاد می کنید که بقیه تیم ها در حال بررسی 

برای خنثی کردن آن هستند.«
استفن کری که به تازگی و پس از دو دختر صاحب فرزند پسر 
شده است، معتقد است قدرت و شکست ناپذیری تیم گلدن 
استیت کمک زیادی به پیشرفت بازیکنان سایر تیم ها می کند. 
بدین شکل بازیکنان دیگر تیم ها تمام تمرکز و تلاش خود را 
بر روی متوقف کردن و غلبه کردن بازیکنان گلدن استیت می 
کنند و همین امر دیدگاه بسیار مثبتی در رابطه با این موضوع 

خواهد بود.
همه  تابستان،  دارد:»هر  را  نظر  اظهار  این  همچنین  استفن 
بازیکنان باید این موضوع را بررسی کنند که چه چیزی برای 
آن ها و خانواده شان بهترین اتفاق را رقم خواهد زد و باید درباره 
آن تصمیم گیری کنند. مسلما اگر در تیمی حضور نداشتم که تا 
آخر راه مبارزه کرد و جام قهرمانی را بالای سر برد و به جای آن 
در تیم مقابل بودم، از این همه تلاش به ستوه می آمدم و حسابی 

عصبانی می شدم تا بالاخره راهی 
پیدا کنم که تیم بهتری شویم 
قرار  بهتری  موقعیت  در  و 
درباره  موضوع  این  گیریم. 
کند.  می  صدق  طرف  دو 
که  کنند  می  تلاش  همه 

بهتر شوند.«

یادداشت

اوضاع تیم ملی چطور است؟
خدارو شکر اوضاع خیلی خوب است. چهار 
پنج ماه سفت و سخت تمرین کرده ایم و 
اصطلاحا ماهی به دمش رسیده و آماده رقابت 

هستیم.

طولانی شدن مدت زمان اردوها  
بازیکنان را خسته نکرده است؟

طولانی شدن اردوها به هیچ وجه اثر منفی 
تمرین  برای  ما  است چراکه همه  نگذاشته 
کردن انگیزه داشتیم. اردوی تیم ملی قرار بود 
اواسط اردیبهشت شروع شود اما ما یک ماه 
زودتر و از فروردین آمدیم و تمرین های خود 

را  آغاز کردیم.

اینکه در دور مقدماتی 
تنها یک رقیب داریم را چطور 

پیش بینی می کنی؟
که  است  بدی  اتفاق  اینکه 
سوریه  مقابل  بازی  یک  تنها 
انجام می دهیم. ای کاش حداقل 
امارات انصراف نمی داد. تجربه نشان داده تیم 

ما با بازی کردن آماده می شود و به همین 
منظور بازی هایی که در چین برگزار کردیم و 
همچنان دیدارهای تدارکاتی که بین خودمان 

داریم، ما را در شرایط بازی نگه می دارد.

می توانیم بعد از سال ها به طلای 
بسکتبال امیدوار باشیم؟

در سال 2010 صمد و حدادی نبودند و همین 
کار تیم را سخت کرده بود و بچه ها در نیمه 
نهایی با اختلاف بک امتیاز در برابر چین شکست 
خوردند. در دوره قبل نیز ما توانایی قهرمانی را 
داشتیم و اینگونه نبود که به خاطر ضعف فنی 
بازی را واگذار کنیم اما متاسفانه در فینال درحالی 
که به سکوی اول خیلی نزدیک بودیم، بازی برده 
را باختیم و آن اتفاق تلخ افتاد.  تیم ملی نسبت 
به دور قبل تغییر کرده است. در حال حاضر تنها 
حامد حدادی و صمد نیکخواه از نسل طلایی در 
تیم باقی مانده اند و در ترکیب ۵ نفره داخل زمین 
سه نفر عوض شده اند. ما انگیزه خیلی زیادی 
داریم. من برای قهرمانی در این تورنمنت علاوه 
بر هدف تیمی انگیزه های شخصی هم دارم. 
بزرگترهای ما در بسکتبال افتخارات زیادی کسب 

کرده اند. حدادی، نیکخواه، آفاق، ساهاکیان و 
کامرانی راهی را شروع کردند و کار بزرگی انجام 
دادند. زمانیکه بسکتبال ایران هیچ چیز نداشت، 
های  بازی  طلای  یک  تنها  و  شدند  قهرمان 
آسیایی کم دارند. ما می توانیم این طلا را برای 
آنها بیاوریم. شرایط تیم به قدری خوب است که 

توانایی پر کردن جای خالی طلا را داریم. 

های  بازی  در  ما  های  رقیب   
آسیایی کدام تیم ها هستند؟

به نظر من هر تیمی که در بازی های آسیایی 
شرکت می کند تیم خوبی است. اگر همه چیز 
آنطور که پیش بینی شده پیش رود ما در نیمه 
نهایی با کره جنوبی بازی خواهیم کرد. کره 
بازیکن تبعه دارد و  بازی کردن مقابل این تیم 
سخت است. ان شاالله در فینال باید با ژاپن یا 
چین بازی کنیم که هردو تیم های قدرتمندی 
هستند. ژاپن هم بازیکن تبعه دارد. چین نیز 
همیشه از قدرتهای آسیا بوده و با هر ترکیبی 

شرکت کند می تواند دردسر ساز باشد.

های  تیم  نبودن  درباره  نظرت 

استرالیا و نیوزلند در بازی های آسیایی  
چیست؟

نبود این دو تیم در این دوره از رقابت ها شانس 
بزرگی است که نصیب تیم های آسیایی شده 
است. هدف فیبا بالا بردن سطح آسیاست. ما 
باید خودمان را با سطح بسکتبال استرالیا و 
تیم های اروپایی تطابق دهیم و محکومیم که 
پیشرفت بکنیم و این فرصت خوبی است که 

باید از آن استقبال کنیم.

آیا در آینده می توانیم تیم های 
استرالیا و نیوزلند را شکست دهیم؟

ما در تیم مان بازیکنان بزرگ و باتجربه ای 
مثل حدادی و صمد داریم و بدون شک در 
نبود این دو نفر دچار مشکلاتی خواهیم شد. 
این سطح  در  هایی  تیم  مقابل  کردن  بازی 
نیست.  ممکن  غیر  اما  است  سخت  بسیار 
استرالیا واقعا تیم قوی است که همین الان هم 
توانایی بردن آنها را نداریم. اما اگر می خواهیم 
جایگاه اول آسیا را از آن خود کنیم باید با 
برنامه ریزی های هدف دار و تلاش بازیکنان 

به این خواسته خود برسیم.

 پرویز پرستویی در جمع بسکتبالی ها 
 

اردوی  ایران صبح دیروز در  پرویز پرستویی ستاره سینمای 
بسکتبال تیم ملی حاضر شد  و با ملی پوشان دیدار کرد. او 
ضمن امیدواری از کسب مدال طلا در جاکارتا برای بسکتبال، 
برای تک تک بازیکنان تیم ملی آروزی موفقیت کرد. در پایان 
این دیدار همه بازیکنان پیراهن تیم ملی را امضا و به این بازیگر 

محبوب هدیه کردند.

 لیگ A و B بانوان ادغام می شود
سوپر لیگ بانوان ایران هر ساله در دو سطح A و B برگزار می شد. 
اما امسال به دلیل تعداد کم تیم ها و عدم استقبال باشگاه ها 
این دو سطح با یکدیگر ادغام می شوند. لیگ بانوان قرار است از 
اوایل آبان ماه سال جاری با حضور 12 الی 1۴ تیم آغاز به کار 
کند. در حال حاضر 10 تیم آمادگی خود را برای حضور در لیگ 
برتر بانوان اعلام کرده اند که اسامی آنها بدین شرح است: خانه 
بسکتبال اصفهان، خانه بسکتبال خراسان رضوی، باشگاه فرهنگی 
ورزشی پالایش نفت آبادان، باژوند بوشهر، گروه بهمن، شرکت 
ملی گاز، صدرای شیراز، دانشگاه آزاد گلستان، دانشگاه آزاد تهران 

و عباسی تهران

اردوی تیم آبی بعد از جاکارتا
تیم ملی امید یا تیم آبی بسکتبال ایران با فلسفه توسعه بازیکنان و 
پشتوانه سازی تیم ملی تشکیل شد و ماه گذشته در مسابقات جام 
ویلیام جونز به مقام نایب قهرمانی رسید که مقامی بسیار ارزشمند 
است. کوهیان سرمربی این تیم در مورد رها نشدن بازیکنان به 
خبرنگار دنیای هوادار گفت: »ما در تلاشیم تا این تیم را حفظ 
کنیم چراکه پتانسیل های بسیار خوبی داریم. طبق صحبت هایی 
که با رئیس فدارسیون انجام داده ام پس از بازگشت تیم الف از 

جاکارتا اردوی تازه ای برای تیم آبی برپا خواهیم کرد.«

اخبار بسکتبال

محمدرضا کاظمی

بزرگنمایی های کاذب حریفان

چشم در چشم حریفان آسیایی

جمشید  حمیدی

خبر

های  بازی  به  بسکتبال  ملی  تیم  اعزام  از  پیش 
آسیایی جاکارتا، »دنیای هوادار« با محمد جمشیدی 
باتجربه تیم ملی گفت و گویی  اما  بازیکن جوان 
داشت. در این مصاحبه جمشیدی درباره شرایط 
کنونی تیم ملی و امیدواری اش به کسب قهرمانی 
در بازی های آسیایی سخن گفت که متن این گفت 

و گو را در زیر می خوانید:
کیانا  شادرو

جمشیدی: بردن استرالیا سخت است 
اما غیر ممکن نیست

با طلای آسیایی راه بزرگان 
را ادامه می دهیم


